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PROTOKÓŁ Nr 14/2011 
z posiedzenia Komisji Kultury i Oświaty 

z dnia 28 czerwca 2011 r. 
 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
a/ pięciu członków Komisji Kultury i Oświaty  - wszyscy obecni  
b/ Eugeniusz Dańczak  - Wójt Gminy, 
c/ Marek Malinowski – Skarbnik Gminy 
d/ Katarzyna Jankowska 
e/ Monika Żendarska 
f/ Danuta Matyszewska 
g/ Violetta Stenka 
 
Porządek obrad: 
 
 1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 2. Zatwierdzenie porządku obrad. 
 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
            4.Zapoznanie się z postępem prac przy adaptacji pomieszczeń budynku „B” przy  
              gimnazjum dla potrzeb Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Dębnicy Kaszubskiej. 
           5. Opiniowanie materiałów na sesję Rady Gminy. 
 6. Sprawy bieżące. 
 
Ad. 1-3 
 
 Posiedzenie Komisji otworzyła Przewodnicząca Komisji. Zapoznała radnych 
z porządkiem obrad, który został jednogłośnie przyjęty. Jednogłośnie przyjęto protokół  
z poprzedniego posiedzenia. 
 
Ad 4 
 
 Komisja zapoznała się z zaawansowaniem remontu budynku, który ma być 
przeznaczony na potrzeby szkoły podstawowej.  
Zgodnie ze słowami nadzorującego pracowników pana Mariana Koguta I piętro budynku 
zostanie oddane w ręce pań sprzątaczek w połowie lipca. 
Członkowie Komisji obejrzeli wszystkie wyremontowane pomieszczenia. Następnie 
obejrzano pomieszczenia na parterze, gdzie również mają być izby lekcyjne. Tutaj stan robót 
nie jest aż tak zaawansowany. Komisja jest pełna obaw, czy na 1 września do tej części 
budynku będą mogły wejść dzieci z klas 0 – III. 
Tym większy nasz niepokój, gdyż zgodnie z zapewnieniami Pana Wójta, ten budynek miał 
być oddany do użytkowania przez szkołę podstawową od lutego. 
Komisja zwraca uwagę na konieczność takiego zorganizowania zajęć, aby nie było kontaktu 
z uczniami gimnazjum, również na stołówce. 
Zwracamy także uwagę na odpowiednie zabezpieczenie (zakrycie) systemu 
odprowadzającego wodę w kierunku działki p. K. Olecha, aby teren wokół szkoły, z którego 
będą korzystać małe dzieci, był bezpieczny. 
 
Ad 5  
 
Projekty uchwał wraz z uzasadnieniem w sprawie: 
 

- zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania Wójta Gminy Dębnica 
Kaszubska z wykonania budżetu za 2010 r., 

 



 2

- udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Dębnica Kaszubska z tytułu wykonania 
budżetu gminy w 2010 roku, 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska na lata 2011-
2021, 

- zmian w budżecie gminy na 2011 r., 
- zmiany uchwały nr VIII/49/2011 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 25.05.2011 r. 

w sprawie emisji obligacji komunalnych Gminy Dębnica Kaszubska, 
- zmiany uchwały nr VIII/51/2011 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 25.05.2011 r. 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu, 
przedstawił członkom Komisji Skarbnik Gminy. Dodatkowe uzupełnienie uzasadnienia 
wniósł Wójt Gminy. 
Członkowie Komisji pozytywnie opiniują wyżej wymienione uchwały i nie wnoszą do nich 
uwag. 
 
Projekty uchwał wraz z uzasadnieniem w sprawie: 
 
- zmiany uchwały nr VII/35/2003 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 11.04.2003 r. 

w sprawie przystąpienia Gminy Dębnica Kaszubska do Stowarzyszenia Lokalna 
Organizacja Turystyczna „Ziemia Słupska”, 

- nieodpłatnego przejęcia na własność nieruchomości z zasobu Agencji Nieruchomości 
Rolnych do zasobu mienia komunalnego Gminy Dębnica Kaszubska, 

przedstawiła członkom Komisji Pani Katarzyna Jankowska – inspektor Urzędu Gminy. 
Radni nie wnieśli uwag do projektów uchwał i zaopiniowali je pozytywnie. 
 
Projekty uchwał wraz z uzasadnieniem w sprawie:  
 
- przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie miejscowości Budowo gmina Dębnica Kaszubska, 
- przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie miejscowości Dobieszewo gmina Dębnica Kaszubska, 
 
przedstawiła członkom Komisji Pani Danuta Matyszewska – inspektor Urzędu Gminy. 
Radni po wyjaśnieniu wszystkich wątpliwości pozytywnie zaopiniowali projekty uchwał. 
 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie podjęcie uchwały, w sprawie 
zaopiniowania proponowanego obszaru „Dolina Rzeki Słupi” w celu uzgodnienia 
kompletności sieci NATURA 2000 przedstawiła Pani Violeta Stenka. 
Radni po analizie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 
  
 Projekt  Planu zbywania nieruchomości na terenie Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 
14.06.2011 r.  przedstawiła Radnym Pani Monika Żendarska – inspektor Urzędu Gminy. 
Radni pozytywnie zaopiniowali przedstawiony Plan zbywania nieruchomości na terenie 
Gminy Dębnica Kaszubska. 
 
Na tym posiedzenie zakończono.                                                        Przewodnicząca 
                                                                                                                Komisji Kultury i O światy 
 
                                                                                                                      El żbieta Fryckowska 

 


